
 ZÁPIS č. 27 

Z PORADY VÝKONNÉHO VÝBORU 

 PARDUBICKÉHO KRAJSKÉHO ATLETICKÉHO SVAZU 

 

Datum:   21. 10. 2024 

Čas jednání:  16:00 – 19:00 hodin 

Místo jednání:  Pardubice, Městský atletický stadion 

Přítomen:  L. Dejdar, I. Tlapáková, E. Hüblová, J. Marek, L. Skalický, V. Jonášová, P. 
Mlateček 

Nepřítomen:  M. Skřivánek 

 

Program: 

1. Kontrola plnění úkolů 

2. Financování soutěží KAS 

3. ODM 2024 

4. Soutěže KAS 2024 

5. Různé 

6. Schůzka s řídícími soutěží 

 

1. Kontrola plnění úkolů 

• Byla provedena kontrola úkolů. 
 

2. Financování soutěží KAS 

• Proběhla diskuse o zamýšlených změnách ve způsobu financování soutěží KAS pro rok 2025. 
Než tyto změny budou výboru KAS ze strany L. Dejdara předloženy jsou pořadatelé krajských 
soutěží požádáni o zaslání nákladů za jednotlivé soutěže KAS za rok 2024 (družstev i 
jednotlivců). Náklady je nutné rozpoložkovat a doložit výplatními listinami, fakturami apod. L. 
Dejdar zašle výboru KAS návrh na financování jednotlivých soutěží KAS pro rok 2025. 
Následně bude návrh projednán na výboru KAS a předložen k diskusi předsedům AO na 
lednovém zasedaní. 

• Mimo výše uvedené budou doložené náklady pořadatelů soutěží KAS využity k případnému 
finančnímu dorovnání ze strany KAS. 

 

3. ODM 2024 

• Zástupci krajské reprezentace J. Marek a V. Jonášová zhodnotili ODM. Soutěžní část byla 
hodnocena jako úspěšná. V technické části zajištění naší výpravy se vedla diskuse:  

o Bylo doporučeno, aby uzávěrka nominace byla nejméně 5 dní před koncem 
akreditace. Tímto se předejde časovému presu a zajistí se včasná komunikace se 
závodníky, kteří musejí nominaci potvrdit a doložit požadované akreditační údaje a 
data. Také bylo doporučeno předem závodníkům sdělit pravidla výpravy PKAS – 
zejména příjezdy/odjezdy z ODM či pobyt mimo výpravu. VV KAS také doporučuje 
pro příští ODM mít kromě Vedoucího trenéra také Technického vedoucího, jenž by 
zajišťoval technický chod výpravy před a v průběhu ODM. 



o Krajské dresy – V. Jonášová byla požádána o kontrolu velikostí dresů KAS a návrh na 
případné zakoupení nových. 

 

4. Soutěže KAS 2024 

• Proběhla diskuse o proběhlých soutěžích KAS zejména z pohledu řídícího soutěže. Z diskuse 
vyplynulo, že bude nutné aktualizovat a přesně definovat kompetence – řídící soutěže, 
hlavní rozhodčí a pořadatel. 

• Jedním z námětů je povinnost řídícího zveřejňovat průběžné bodové výsledky družstev na 
nástěnce nebo doporučení společné schůzky – řídící, hlavní rozhodčí, pořadatel – před 
závodem. Je také doporučena účast hlavního rozhodčího na poradách s vedoucími družstvy. 
Další konkrétní náměty týkající se řídících soutěží budou s nimi projednány na následující 
schůzce. Všechny náměty/připomínky mají jediný cíl – zkvalitnění a lepší reprezentativnost 
soutěží KAS. 

 

5. Různé 

• Halové KP OPEN 2025 – je potvrzen termín neděle 2.2.2025, Ostrava. VV KAS si uvědomuje 
kolizi s jarními prázdninami, ale jiný termín není v Ostravě možný. 

• Schůzka s KH KAS – E. Hüblová byla požádána o zprostředkování schůzky s KH KAS, kde 
budou projednány záležitosti týkající se společných KPD/KPJ. 

•  Workshop v Poděbradech byl zúčastněnými hodnocen kladně. 

• SCM – za PKAS je zařazeno 52 atletů. Atleti zařazení v SCM mohou mimo jiné využít služeb 
fyzioterapeuta – v případě potřeby je nutné kontaktovat L. Dejdara. Testování proběhne ve 
dnech 29.-30.11.2024, Veletov – trenéři atletů SCM jsou zváni. 

• Školení TAP (trenérů atletických přípravek) – proběhne 24.11.2024 v Pardubicích. Zodpovídá 
P. Mlateček. 

• L. Skalický – školení rozhodčích určených pro doškolení rozhodčích 2. a 3. třídy a nové 

rozhodčí 3. třídy 

o 9.11.2024 – Chrudim 

o 17.11.2024 - Svitavy 

o 23.11.2024 - Pardubice 

Na webu PKAS byl umístěn aktualizovaný seznam rozhodčích a zvýrazněni rozhodčí, kterým 

letos končí nebo již skončila platnost licence- https://www.kas-pardubice.cz/seznam-

rozhodcich/ 

• L. Dejdar navrhl nový formát vyhlášení nejlepších sportovců/trenérů PKAS. Bude projednáno 

na dalším zasedání VV KAS. 

 

6. Schůzka s řídícími soutěží 

• Zasedání VV KAS pokračovalo schůzkou s řídícími soutěží. 

• L. Dejdar přivítal řídící, poděkoval jim za jejich práci a požádal je o zhodnocení soutěží z jejich 
pohledu. 

• KPD žáků a žákyň - M. Ratman, E. Kučerová 

o M. Ratman krátce zhodnotil jednotlivá kola KPD, poděkoval pořadatelům a vedoucím 
za spolupráci. Navrhl oslovení i jiných než tradičních pořadatelů KPD, zapojení 
menších AO. Osvědčila se soutěž kandidátů ve skoku dalekém a připomněl 
dodržování zákazu pohybu po ploše nezávodících atletů, trenérů apod.  

https://www.kas-pardubice.cz/seznam-rozhodcich/
https://www.kas-pardubice.cz/seznam-rozhodcich/


o E. Kučerová kvitovala zvýšení počtu bodujících závodníků v jednotlivých disciplínách – 
zapojení více dětí do celkového bodování, větší přínos pro tým. 

• KPD mladších žáků a žákyň – K. Fiedler, P. Jonáš 

o K. Fiedler upozornil na vysoký počet startujících v bězích a zejména ve skoku 
dalekém. Je na zvážení, zda ve skoku dalekém nenastavit nějaké omezení. Např. 
max 6 startujících/družstvo nebo rozdělení soutěže na 2 části s omezeným počtem 
pokusů. VV KAS se bude tímto zabývat. 

o P. Jonáš zvýšení počtu bodujících závodníků v jednotlivých disciplínách naopak 
nechválil. Dle jeho názoru to zvyšuje rozdíl mezi početně silnými x početně slabými 
družstvy. Oznámil, že v roce 2025 již jako řídící soutěže pokračovat nebude. Přítomní 
mu za jeho práci poděkovali. 

• KPD juniorů a juniorek – E. Studničková 

o Nově byly v KPD jen 2 kola, přičemž obě kola byly výkonnostně kvalitní. KH KAS dával 
na druhém kole svým závodníkům medaile. Je na zvážení, zda by nebylo vhodné 
dávat medaile také nebo udělat společné vyhlášení. VV KAS se bude tímto zabývat. 

• KPD mužů a žen - S. Svatoň 

o Z důvodu hrozících záplav zrušeno bez možnosti náhrady kolo v Ústí n. Orlicí 

o Nově zařazeny do každého kola také dlouhé běhy, které byly slušně obsazeny 

• KPD přípravek – K. Fiedler, I. Tlapáková. J. Marek 

o K. Fiedler zhodnotil nově pořadatelsky zapojený AO SK Spartak Slatiňany i přes menší 
obtíže jej hodnotil kladně. 

o I. Tlapáková kladně hodnotila zejména přespolní běh, hravé kolo je dle jejího názoru 
poněkud rozpačité, ale zjevně má svůj význam. 

o J. Marek krátce a kladně zhodnotil KPD ve skupině C – odměny, průběžné výsledky, 
hravé kolo. 

 

Další jednání VV KAS proběhne v pondělí 25.11.2024 od 16:15h na MAS. 

 

 

Zapsal: P. Mlateček 

Schválil: L. Dejdar 


